
 
Výpis z usnesení z 24. zasedání Zastupitelstva obce  Stračov – Č.j. 41/2013/ST 

 
konaného dne 19.3.2013 od 19:30 v zasedací místnosti OU Stračov 

 
Přítomni: Ing. Luděk Homoláč, Ing. Martin Klika, Jaroslav Mádle, Jiří Souček, Kamila 
Bednářová, Mgr. Petra Luštická a Marie Kráčmarová – viz. prezence příloha č. 1 
 

Zastupitelstvo obce po projednání 
 
Schvaluje: 
 

1) Jednání zahájil starosta L. Homoláč, který navrhl P. Luštickou jako 
zapisovatele, jako ověřovatelé zápisu Jiří Souček a Petra Luštická. 

       Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -   
BYLO SCHVÁLENO  
 

 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 26.2.2013. 

      Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: 1 – M.Klika se zdržel 
z důvodu své nepřítomnosti na zasedání z 26.2.2013 
BYLO SCHVÁLENO  
 

3) Starosta obce Luděk Homoláč navrhl doplnění programu o body: 
- Rozpočtové opatření č.1 
- MŠ Stračov. 

       Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -   
BYLO SCHVÁLENO 
 
 

4) Akce Zasíťování stav. parcel směr Bříšťany: 
Vypracování dodatku č. 2 SoD zatím neproběhlo. S firmou AZ stavební je 
dohodnuta oprava vodovodního řádu na levé straně směr Bříšťany – parcely 5, 
6, 7, 8. Výškový rozdíl cesty k původnímu terénu je 60cm. Ing. Novák 
vypracuje výškové umístění budoucích staveb na parcelách 5, 6, 7 ,8, tak aby 
funkčnost kanalizace a všech řádů byla spolehlivě zajištěna. Termín předání 
stavby z výše uvedených důvodů se posouvá na 22.4.2013. 

        
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -   

BYLO SCHVÁLENO 
  

 
5) Na minulém zasedání vyzval starosta obce paní Kráčmarovou, aby písemně 

doložila od lesního hospodáře – Ing. Frička, že způsob těžby a úklidu po těžbě 
atd. firmou pana Sedi, nebyl v souladu se správnými postupy. 
Paní Kráčmarová za Ing. Frička byla, danou věc diskutovali, ale Ing. Friček 
nepotvrdil nesprávný způsob těžby. Odmítl se k tomuto písemně vyjadřovat. 
Zastupitelstvo tímto považuje tuto věc za uzavřenou a platí to, co bylo 
odhlasováno na minulém zasedání. 
PRO: 6                       Proti: -                        Zdrželi se:1      



BYLO    SCHVÁLENO 
 
 

6) Byl přednesen návrh o dočasném užívání pozemku p.č.17, část 326 panem 
Davidem Vrbou. Zastupitelstvo navrhuje, nájemní smlouvu ve stejném znění, 
jako bylo s paní H.Česákovou z roku 1991. Navržená cena pronájmu je 500,-
Kč / rok 
PRO: 7                       Proti: -                        Zdrželi se:-      
BYLO    SCHVÁLENO 

 
7) Zastupitelstvo obce Stračov projednalo a schválilo rozpočtové opatření č.1 ve 

výši 53.500,-Kč. 
PRO: 7                       Proti: -                        Zdrželi se:-      
BYLO    SCHVÁLENO 
 

8) Místostarostka P.Luštická seznámila přítomné s možností vyhlášením 
výběrového řízení na místo ředitelky MŠ. Hlasování vypsání výběrového řízení. 
PRO: 6                       Proti: 1                        Zdrželi se:-     

          BYLO    SCHVÁLENO 
 

9) OÚ Stračov deleguje do výběrové komise P. Luštickou a J.Součeka. Pokud 
bude možné do výb. komise delegovat za obec 4 zástupce, deleguje navíc K. 
Bednářovou, M. Kráčmarovou. 
PRO: 6                       Proti: -                        Zdrželi se: 1     

          BYLO    SCHVÁLENO 
 

10) P.Luštická seznámila zastupitele se sdělením KÚ pro Královéhradecký kraj o 
vlastnictví podle zákona 173/2012 Sb.   
PRO: 7                       Proti: -                        Zdrželi se:-      
BYLO    SCHVÁLENO 

 
11) P.Luštická seznámila zastupitele s nabídkami na realizaci nové vývěsní desky 

– vitríny pro spolky. 
PRO: 6                       Proti: -                        Zdrželi se:1      
BYLO    SCHVÁLENO 

 
 

 
Bere na v ědomí: 

 
1. Akce Regenerace zelen ě v obci Stra čov a Klenice : 

Starosta obce informoval zastupitele o ukončení výběrového řízení. 
Zvítězila firma Zahradnictví Květ. Vše probíhá dle harmonogramu prací..  
 

2. Akce Oprava klubovny: 
Starosta obce informoval zastupitele o průběhu jednání. Došlo k zaměření 
klubovny 
 

3. Akce Minigolf a nau čná zemědělská stezka: 



Starosta obce seznámil zastupitele s výsledkem dotačního titulu. 
Hradeckým venkovem byl projekt vybrán pro dotaci, posléze byl 
poskytovatelem dotace (SZIF) zamítnut s odůvodněním, že obec Stračov 
nepodniká v cestovním ruchu alespoň 2 roky. Obec Stračov podala proti 
rozhodnutí odvolání. 

 
4. Zastupitele byli informováni o nabídce pana Jiřího Vodnárka (obec Klenice) 

na možnost odprodeje části pozemku 27/1 v k.ú. Klenice. Starosta 
upozornil na nevyjasněné omezení vlastnického práva a rozpor 
skutečného stavu se stavem vedeným na KN. 

 
5. K.Bednářová přednesla návrh na vysázení stromů podél cesty před 

Benešovými. Budou prověřeny možnosti a situace na místě. 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 23:00. 
 
 
 
 
Ing. Luděk Homoláč                        Jiří Souček                 Mgr. Petra Luštická 
         Starosta                              1. Místostarosta                   2. Místostarosta 
 
 
 
 
Zapisovatel: 


